
UPPSALABRIDGEN   PROTOKOLL NR 2/17 

Protokoll fört vid sammanträde med Uppsalabridgens styrelse 

Tid: 2017-03-20 

Närvarande: Ping Huang, ordförande  
Elisabeth Engstrand, sekreterare  
Marito Karlsson, kassör  
Leif Engström, vice ordförande 
Rolf Westman 
Joakim Möller  
Hans Kvick 

§ 1 Mötets öppnande 

 Mötet öppnades kl 18.35. 

§ 2 Dagordning 

 Dagordningen godkändes. 

§ 3 Föregående protokoll 

 Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

§ 4 Rapporter  

Bridgealliansen och Bridgens Hus 
a) Beslutades att uppdra åt Christina att fyra gånger per år göra storstädning av 

köket. 
b) Leif ska ordna med en ansvariggrupp som tillsammans med PBFU ska planera 

skötsel av huset. Aktuellt är bl a att byta ut golven på toaletterna, slutföra 
anläggning av utebelysning, ordna med sanering mot silverfisk och förse huset 
med brandvarnare m m. 

c) Skötsel av huset under sommaren ska göras på samma sätt som förra året. UB 
och PBF samarbetar med Christina. 

§ 5 Kommande tävlingsverksamhet 

a) Beslutades subventionera kursavgift (1/2UBF-1/2UB) för junior. 
b) Nybörjarträffen uteblir. Intresse saknas. 
c) Klubben ska arrangera årets Neighbour Challenge den 5-7 maj. Det är oklart 

huruvida fredag (5/5) blir en öppentävling. Ryszard ska kontakta Carina 
Wademark på SBF. Marito ska se över offerten. Linnea ordnar lunch på lördag 
och söndag. 

d) Fyris Mixed-lag spelas lördagen den 20 maj. Linnea får bestämma om lunch ska 
ordnas eller ej. 

d) Sommarserien startar tisdagen den 23 maj och pågår t o m tisdagen den 22 
augusti med uppehåll v.23 (silverlappen) och v.31 (Örebrofestivalen), d v s tolv 
gånger. Det blir ett pris mindre än förra året. Tävlingsledare är Ryszard, Ping, 
Linnea, Hans och Marito. Ping ordnar ett TL-schema. 
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e) Silverlappen spelas tisdagen den 6 juni. Ryszard och TK informerar, bl a ska det 
finnas möjlighet att förbeställa lunch. 

f) Onsdagar under sommaren spelas som vanligt med speluppehåll v.31. Ping 
informerar Carina Wademark om sommarschemat. 
  

§ 6 Medlemsutskick 

 Ping ordnar med medlemsutskick. 

§ 7 Övriga frågor 

a) Frågan om förtjänsttecken tas upp av UBF vid möte i juni. 

b) Kontantfritt? Denna fråga tas upp senare. 

c) Stolarna i kafeterian bör nog renoveras framöver. I övrigt finns det tillräckligt 
många bra stolar. 

d) Resultatvisning. Ryszard kommer att informera om hur skärmarna ska hanteras. 

e) Hemsidan. Avvaktas till när BIT har blivit helt klart. 

§ 8 Nästa möte 

Nästa möte blir troligen fredagen den 18 augusti med middag till vilken Christina, 
Petter, Torgny, Linnea och Tommy Andersson bjuds in. Sveinn ombeds ordna med 
maten.  

§ 9 Avslutning 

Mötet avslutades kl 20.35. 

  

Vid protokollet   Justeras 

 

Elisabeth Engstrand   Ping Huang       


